

شروط وأحكام حملة كريم للطعام Careem Food Terms and Conditions

Offer: 50% off capped at AED 25, when ordering on **Careem Food** app during the "Campaign Period" subject to "Qualification Criteria".

Minimum order amount of **AED 50** is required to participate in the Offer.

(Limited to 4 transactions during campaign period).

Campaign Period: 10th February 2025 to 23rd March 2025, both days inclusive.

Qualification Criteria:

- A valid Visa Covered Card issued by Abu Dhabi Islamic Bank ("ADIB") (the "Card") must be used for the payment.
- The minimum transaction amount is **AED 50** and maximum discount per Card per order is **AED 25**.
- The offer will be applied when qualifying ADIB Cardholders enter the promo code **ADIB50** at checkout and make the payment using the Card during the Campaign Period.
- Payments made through Apple Pay and Samsung Pay are not eligible for the discount.

General Terms and Conditions:

- ADIB encourages you to use your Card only for necessary expenditure.
- Any disputes in regards with the promotion should be raised within 1 month from the campaign end date.
- By participating in this Campaign, customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using any ADIB Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

العرض: خصم 50% بحد أقصى 25 درهمًا إماراتيًا عند الطلب عبر تطبيق **Careem Food** خلال "فترة الحملة الترويجية" وفق "معايير التأهل".

يجب ألا يقل مبلغ الطلب عن **50 درهمًا إماراتيًا** للمشاركة في العرض

(يقتصر على 4 معاملات خلال فترة الحملة الترويجية).

فترة الحملة الترويجية: من 10 فبراير 2025 إلى 23 مارس 2025, شامل كلا اليومين

معايير التأهل:

- يجب استخدام بطاقة Visa مغطاة صالحة وصادرة عن مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") ("البطاقة") للدفع
- الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو **50 درهمًا إماراتيًا** والحد الأقصى للخصم لكل بطاقة لكل طلب هو **25 درهمًا إماراتيًا**.
- سيتم تطبيق العرض عندما يقوم حاملو بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي المؤهلين بإدخال الرمز الترويجي **ADIB50** عند الدفع وإجراء الدفع باستخدام البطاقة خلال فترة الحملة
- المدفوعات التي تتم من خلال Apple Pay و Samsung Pay ليست مؤهلة للحصول على الخصم

الشروط والأحكام العامة:

- يحثك مصرف أبوظبي الإسلامي على استخدام بطاقتك لتغطية النفقات الضرورية فقط
- يجب تقديم أي شكاوى بخصوص العرض الترويجي خلال شهر من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية
- من خلال المشاركة في هذه الحملة الترويجية، يوافق المتعامل على الالتزام بجميع شروط وأحكام البطاقات المغطاة الأخرى من مصرف أبوظبي الإسلامي والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية التي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة